



AUCKLAND GRAMMAR SCHOOL
Founded 1869

THE FUTURE STARTS NOW

Auckland Grammar's academic class streaming helps you to focus on personal improvement.

奥克兰文法学校均依学习成绩分班，专注于进步你的学习。

Student Story: Jimmy Wang from Taiwan

Jimmy is from Chung Hua a small city in Taiwan. His parents were keen for him to study overseas to immerse himself a new culture and gain a broader world view.

He really likes the streaming of classes at Grammar as he believes it automatically provides students with motivation to do well. He also feels inspired by the success of other Grammar boys who have exceled and gone on to ivy-league universities.

Jimmy is involved in many activities at School including table tennis, badminton, Amnesty International, raising money for Habitat for Humanity projects, and the Duke of Edinburgh programme.

Jimmy's advice to you: Embrace as many Grammar opportunities as possible!

Jimmy 来自于台湾的小城市彰化。家长鼓励他在国外留学，让他接触不同文化、扩大世界观和视野。

他很喜欢奥克兰文法学校的分班制度，给学生学习动力和目标，促进学生提高成绩。而且那些入读名牌大学的学生也会激发他的学习。

学生故事：王赢泽 (Jimmy) 来自台湾

Jimmy 参加学校各种活动，包括乒乓球、羽毛球、国际特赦组织、仁人家园项目的资金会和爱丁堡公爵奖励计划。



Jimmy 的建议： 尽量利用奥克兰文法学校提供的机会！